
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
Tema til drøfting 
Skal Oppvekstutvalget følge møteplan for politiske møter som Kommunestyret vedtok 
11.12.2018?   
  
Rådmannens anbefaling 
Rådmannen foreslår at Oppvekstutvalget følger den vedtatte møteplanen for 2019, se vedlegg.  
  
Behandling i utvalget 
Det foreslås å legge deler av et møte til de nye lokalene til IF VO, enten i mars eller mai.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon 
Oppvekstutvalget følger den vedtatte møteplanen for 2019. Ett møte våren 2019 legges til de 
nye lokalene til IF VO. 
 
 
 
 


